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Interpelacje
l. Na wjezdzie posesji pzy ul. Chopina 52 jest zapadniqta kostka brukowa,

zagroirenie nvlasz.cza. dla pieszych poruszajqcych sig tq arteri4.
2. Proszg o likwidacjq wybojow w jezdni ulicy Brzezinowej w rejonie pomigdzy

ulicami Ko5cielnq i Botanicznq, oraznaprzeciwko wgzla autobusowego MPK
przy ul . Dgbowej.

3. Proszg o wypetnienie ubytk6w w jezdni alei Jana Pawla II w szczeg6lno6ci na
odcinku od ul. Brzezinowej do Lipowej.

4. W centnrm miasta na ul. Cyganka w pobli2u jedynej w tej dzielnicy szkoty
podstawowgj Nr 3 w faratnyrn stanie , zagr*ajqcym utrae zdrowia przez
przechodni6w jest chodnik. Proszg o jego remont, czy choci azby tak zwan4
przekladkg na niezdegradowane plytki ih odn iko*e.

5. Mieszkaricy, a zvlaszr,za kierowcy, skarzq sig na wyboje w ulicy poW
szczeg6lnie w rejonie skrzry2owania z drog4krajowq ni qt. proszg o
interwencjg w tE sprawie.

6' W centrum miasta przy ul. Sw. Antoniego 8 jest opusz ezon4zaniedbana,
zaSmiecona posesja, stwarzaj qca zagro2enie po2arowe. JuL razdoszlo tam do
podpalenia. W trosce o estetykg miasta, orazberyieczenstwo okolicznych
mieszkanc6w, proszq pana prezydenta o skuteczn4 interwencjg w tej sprawie.7' Proszg o naprawg uszkodzonych tawek nad Wislq na wysokosti por.rji
Bulwary 16 oraz 6. Uszkodzone jest siedzisko trybuny zamontowanej
naprzeciwko sceny plywajqcej na Wijle.

8' W zwiqzku z informacjq o rozstrzygnigciu przetargu na moderniz.acjgzespolu
boisk sportowychprzy ul. sarniej ,1"toumz p.orzg, by zainstalowano
monitoring w rym miejscu. Jezeli tlgo nie bgdzie to fo raz kolejny fundusze
miejskie ulegn4 nara2eniu na straty z powodu dewastacji.

9' Mieszkari"y t Kaletniczej, erazpobliskiego osiedla domagajqsig chodnika
dla pieszych' Porusz'anie sig te pieszojezdni"q mieszkafrc6w naraiaich na
zagrohenie zdrowi a i \cia pnez poiudy m ichan i czne, czgsto n i e
przestrzegajqce przepis6w prawa o ruchu drogowym.



imieniu czlonk6w ia senior6w Nasz Dom" dzi
duzym powodzeniem od 2l lat na osiedlu Pofudnie, proszg pana prezydenta o

. pomoc.
Przez wiele lat stowarzyszenie podnajmowalo lokal na wtasne potrzeby od klubu
Abstynenta, dzialaj4cego w pomieszczeniach szkoty podstawowej Nr 20. Obecnie po
rozwiqzaniu wspomnianego klubu, szkola naloiryla na stowarzyszenie ,,Nasz Dom"
crynsz w wysokoSci ponad 600 zt miesigczne, co pnelcracza mo2liwo5ci finansowe
w/ w stowarzyszenia. Ponadto, muszq ptacii za dadatkowe pomieszczenie z ktdrego
nie korzystajq i jest im niepotzebne. Proszg o interwencjg w sprawie zmniejszenia
dla nich czynszu, kt6rego bed4 w stanie zaptacii.
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